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Advies 
1. Het krediet investeringen I000068-999 in het programma Sport voor € 100.000 te 

verbijzonderen naar I000068-100 ten behoeve van de intensivering van het gebruik van 
sportpark Vossenpels (trainingshoek en verlichting op het hoofdveld). 

2. De brief aan de gemeenteraad vast te stellen, waarmee de gemeenteraad wordt 
geïnformeerd over de intensivering van sportpark Vossenpels. 

3. De BW-IVB Vossenpels vast te stellen. 
 
Aanleiding 
De (toekomstige) druk op de voetbalvelden in Nijmegen Noord, specifiek sportpark 
Vossenpels, is hoog. Voetbalvereniging DVOL, hoofdhuurder van sportpark Vossenpels, 
heeft momenteel de beschikking over drie kunstgras voetbalvelden en één 
natuurgrasvoetbalveld. Uitbreiding met een extra volwaardig voetbalveld is ruimtelijk 
gezien niet haalbaar. Op 1 november 2023 is de motie ‘de voetbal of legpuzzel’ 
aangenomen, waarna onderzoek is gedaan naar de ruimtelijke en financiële haalbaarheid 
van het realiseren van extra speelcapaciteit voor DVOL binnen de bestaande grenzen van 
sportpark Vossenpels. Op 26 maart 2024 is de gemeenteraad geïnformeerd over de 
uitvoering van de motie. Op 13 november 2024 is de stadsbegroting 2025-2028 vastgesteld. 
Hierin zijn, naar aanleiding van de motie ‘de voetbal of legpuzzel’, middelen gereserveerd 
om de speelcapaciteit (binnen de bestaande grenzen van sportpark Vossenpels) te 
vergroten. Aan de gemeenteraad is toegezegd om vervolgens met DVOL in gesprek te 
blijven met als doel om te komen tot de meest doelmatige besteding van de middelen. 
Conclusie in overleg met de vereniging is dat we, gelet op de motie (vergroten 
speelcapaciteit), de hoek naast het laatst aangelegde kunstgrasveld omvormen tot een 
vlakke trainingshoek (zonder verlichting). Daarnaast gaan we over tot realisatie van 
verlichting op het hoofdveld (natuurgras) om de intensiteit van het gebruik te kunnen 
verhogen.  
 
Beoogde impact: uitvoering 
Met de intensivering van het gebruik van sportpark Vossenpels vinden we aansluiting bij de 
ambitie van doelenboom Sport ‘we maken een leven lang sporten en bewegen mogelijk 
voor alle Nijmegenaren met goede, toegankelijke sportaccommodaties en een 
beweegvriendelijke openbare ruimte’ en het doel ‘goede en bereikbare sport- en 
beweegvoorzieningen, verspreid over de stad’. 
 
Argumenten 
1.1. De uitvoeringsmaatregelen zijn in overleg met DVOL tot stand gekomen 
De uitvoeringsmaatregelen zijn in overleg met de voetbalvereniging tot stand gekomen. Dit 
betekent het omvormen van de hoek (nabij de Bergstraat) tot een vlakke trainingshoek 
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(zonder verlichting). Tegelijkertijd realiseren we, binnen de financiële kaders van de 
stadsbegroting én gelet op de oproep met motie ‘de voetbal of legpuzzel’, verlichting op 
het hoofdnatuurgrasveld. We zorgen hiermee voor de gewenste extra speelcapaciteit, 
conform motie. Verlichting op het hoofdnatuurgrasveld maakt het namelijk mogelijk om 
trainingen en wedstrijden buiten daglichturen te organiseren, wat leidt tot intensiever 
gebruik van het sportpark. Dit vergroot de capaciteit en het aantal activiteiten dat op het 
veld plaatsvindt.  
 
Kanttekeningen 
De intensivering van het gebruik van het hoofdnatuurgrasveld, als gevolg van de realisatie 
van verlichting, leidt tot een hogere belasting van het veld, zowel qua slijtage als qua 
onderhoud. Het veld wordt immers vaker gebruikt, wat kan leiden tot meer slijtage, 
verhoogde behoefte en noodzaak aan onderhoud en een hoger risico op schade aan het 
gras of de ondergrond. Desalniettemin achten we dit met elkaar noodzakelijk om de 
gewenste extra speelcapaciteit te realiseren. We maken gezamenlijk aanvullende 
afspraken over wat de verhoging van de intensiteit van het gebruik van het 
hoofdnatuurgrasveld doet met (het behoud) van de kwaliteit van het natuurgrasveld.  
 
Gesprek met de stad 
Gelet op de motie ‘de voetbal of legpuzzel’ inzake de realisatie van extra speelcapaciteit 
voor DVOL, was oorspronkelijk het doel om een extra jeugdkunstgrasveld inclusief 
verlichting of een jeugdkunstgrasveld exclusief verlichting, maar verlichting op het 
hoofdnatuurgrasveld te realiseren. Hiermee zouden we extra ruimte creëren voor de 
(toekomstige) jonge jeugd. Voor de realisatie hiervan zijn middelen gereserveerd in de 
stadsbegroting 2025-2028. Na de toezegging van het college van B&W om (ook na de 
vaststelling van de stadsbegroting 2025-2028) met DVOL in gesprek te blijven om te komen 
tot de meest doelmatige besteding, heeft DVOL duidelijk kenbaar gemaakt dat zij geen 
extra jeugdkunstgrasveld willen. Dit jeugdkunstgrasveld levert volgens de vereniging, gelet 
op de kosten die dit met zich meebrengt, verhoudingsgewijs niet de meest gewenste 
oplossing gelet op de uitdagingen rondom de trainingscapaciteit. De vereniging ziet liever 
dat het hoofdveld (natuurgras) wordt vervangen door kunstgrasveld. Dit past momenteel 
echter niet binnen de financiële mogelijkheden.  
 
Financiën 
In de stadsbegroting is reeds financiële ruimte opgenomen voor de realisatie van een extra 
jeugdkunstgrasveld op sportpark Vossenpels. In overleg met DVOL gaan we nu niet over tot 
de realisatie van een extra jeugdkunstgrasveld, maar tot de realisatie van een vlakke 
trainingshoek en verlichting op het hoofdnatuurgrasveld. Het doel c.q. de bestemming, 
waarvoor de middelen beschikbaar zijn gesteld, is vergelijkbaar. Het leidt immers in beide 
gevallen tot extra speelcapaciteit (intensivering van het gebruik van de 
sportaccommodatie) voor de vereniging, conform motie.  
 
Vervolg 
Na positieve besluitvorming gaan we over tot realisatie van de trainingshoek en de 
verlichting (onder voorbehoud van vergunningverlening). Tegelijkertijd erkennen we de 
(toekomstige) druk in Nijmegen Noord. We zijn, mede om die reden, momenteel bezig met 
onderzoek naar de (toekomstige) verhouding tussen behoefte en capaciteit op de 
buitensportaccommodaties. We kijken daarbij ook naar de mogelijkheden tot het 
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multifunctioneler inrichten van onze sportaccommodaties en de open sportpark gedachte. 
De resultaten hiervan vormen de basis voor een uitvoeringsagenda voor de komende jaren, 
waarin we (stadsbreed) concrete maatregelen voorstellen om te kunnen blijven voorzien in 
de behoeften rondom de buitensportaccommodaties in de stad. We nemen hierin de 
specifieke situatie van sportpark Vossenpels dus mee. Belangrijk om hierbij aan te geven is 
dat voor de uitvoering van deze maatregelen additioneel investeringsbudget noodzakelijk 
is. De maatregelen komen dan ook uiteindelijk bij de integrale afweging van de 
stadsbegroting aan bod.  
 
Bijlage(n) 

- BW IVB Vossenpels 
- Raadsinformatiebrief  ‘intensivering sportpark Vossenpels’ 


